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Abstract (en)
[origin: ES253383U] Improved nestable box, of the type that includes, on the one hand, an inlet area on at least one of its four side walls, to serve
as a housing for a label and, on the other hand, stops that limit its engagement, as a waist provided in its upper part by which it rests on each other
when they are in the nested position, characterized by the entrance area (7) being made exclusively in the lower part of the wall, more specifically in
its part wall that is not covered by another box embedded in this box. (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (fr)
Ce bac est du type de ceux comportant, d'une part, une zone aménagée en retrait (7) sur au moins une de leurs quatre parois latérales pour servir
de logement a une étiquette (13) et, d'autre part, des butées limitant leur emboitement, telles qu'une ceinture prévue a leur partie supérieure
par laquelle ils prennent appui les uns sur les autres lorsqu'ils sont en position d'emboitement. La zone en retrait (7) précitée est aménagée
exclusivement dans la partie inférieure de la paroi, plus précisément dans la partie de cette paroi qui n'est pas recouverte par un autre bac emboité
dans ce bac.
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